
 

 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering met een woord van welkom.  

   

B Mededelingen  

 - Naar aanleiding van de publicatie in Tubantia deelt mevr. Knol mee dat in de 
lokale driehoek de vraag zal worden gesteld om de politie aan te wijzen als 
toezichthouder van nachtregisters van hotels. Dit is nog niet bij alle gemeenten 
geregeld in de APV. De heer Urlings voegt daaraan toe dat hotels niet meer 
standaard de registergegevens doorsturen naar de politie. Dit gebeurt op verzoek 
van de politie als daar aanleiding voor is.  

- De heer Cazemier vraagt aandacht voor deregulering bij vergunningverlening en 
in hoeverre de ondergrens hiervoor opgetrokken kan worden. De voorzitter stelt 
hierbij wel de centrale vraag wat hierbij aanvaardbaar is qua risico’s.  

Bovenstaande vraag wordt meegenomen bij de evaluatie in Twente wanneer het 
onderzoeksrapport van de Onderzoeksraad gepubliceerd is over het Monstertruck 
drama in Haaksbergen. Er is behoefte om de nog op te stellen evaluatie 
bestuurlijk te bespreken in een klein comité (mogelijk 22 mei).  

 

   

C Verslag DVO 16 februari 2015  

Het verslag wordt vastgesteld.  

Naar aanleiding van het verslag meldt de voorzitter dat de suggestie om belasting te gaan 
heffen op vuurwerk nog niet aan de orde is geweest in het RVO. Dit geldt ook voor 
vermindering toezicht van groene BOA door bezuinigingen. Dit neemt de voorzitter mee in 
het landelijk overleg met het Ministerie van V&J.  

De druk op politiecapaciteit ivm opvangcentra wordt op lokaal niveau besproken. De heer 
Miltenburg meldt dat er nog geen problemen zijn geconstateerd. 

 

    

D Ingekomen stukken   

1 Factsheet Bestuur maart 2015  

De heer Miltenburg licht toe dat de plaatsingsadviescommissie (PAC) is gestart binnen 
Oost Nederland. Tot eind april kan het personeel hun voorkeuren aangeven. Tot en met 
eind juni zijn er gesprekken gepland. Wat opvalt is dat veel functievolgers toch iets anders 
willen gaan doen en dat in het westen belangstellenden zijn voor de eenheid Oost 
Nederland.  

Naar aanleiding van de vraag van de heer Welten, meldt de heer Miltenburg dat de 
procedure met betrekking tot plaatsing/benoeming wijkagenten goed verloopt.  

De heer Welten spreekt zijn ongenoegen uit over het afzeggen van het Bestuurscollege ON 
op 19 maart jl in verband met de uitreiking van de politiestandaard door de Koning.  
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AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

2 Nieuwsbrief Veiligheidsstrategie Oost Nederland 2015-2018  

De heer Meuleman geeft een korte toelichting op de nieuwsbrief, waarbij hij projectleider is 
in de uitvoering en de heer Welten lid is van de Bestuurlijke Begeleidingsgroep.   

 

3 Commissie Evaluatie Politiewet Oost Nederland 

De heer Urlings is onlangs geïnterviewd door de evaluatiecommissie. In de 2
e
 ronde wordt 

de heer Hofland benaderd. Er zullen in totaal 80 interviews plaatsvinden waaronder twee 
burgemeester per district.  

 

4 Versterking veiligheidsketen  

De voorzitter licht toe dat de AIVD, Kmar, Politie en OM structureel financieel versterkt 
worden. Voor wat betreft de preventieve aanpak worden 10 prioritaire gemeenten financieel 
ondersteund (w.o. Arnhem). De heer Miltenburg licht toe dat de politiegelden ten goede 
komen aan observatietechnologie in den lande, de DCI’s en operationele paraatheid op nu 
nog drie locaties in Amsterdam, Rotterdam en Den Haag waarbij dit uitgebreid zal worden 
naar extra locaties in het zuiden en het oosten.   

 

   

E Ter bespreking / besluitvorming   

1  Actieplan Platform IVZ 2015-2016 

Portefeuillehouder Gerritsen geeft een korte toelichting op de totstandkoming en inhoud 
van het plan: de speerpunten, aandacht thema’s en reguliere onderwerpen.  

De heer Schouten verbaast zich over dat de aanpak hennepteelt als regionaal 
speerpunt is opgenomen en jeugdcriminaliteit & overlast bijvoorbeeld niet. De heer 
Meuleman licht het onderzoek drugs toe dat momenteel wordt uitgevoerd met extra 
politiecapaciteit: de ondermijnende effecten van hennepteelt en of ons regionaal 
coffeeshopbeleid (waaronder spreiding) nog toereikend is. De aanpak van 
jeugdcriminaliteit en overlast krijgt reguliere aandacht op lokaal niveau. Daarnaast is de 
shortlistmethodiek onderwerp van gesprek binnen de Veiligheidsstrategie Oost 
Nederland.  

De voorzitter licht de problematiek in het zuiden van ons land toe, het gevaar van het 
waterbedeffect, de enorme omvang van de omzet die in deze branche omgaat en de 
zwaardere vormen van criminaliteit die hiermee gepaard gaan.  

De districtschef vult aan dat er behoefte is aan meer onderzoek naar de vermenging 
onder- en bovenwereld op dit terrein en dat er bij dit onderwerp ook een punt van 
veiligheidszorg is met betrekking tot elektriciteitsfraude en brandgevaar. De heer 
Schouten noemt hierin nog de voor- en achterdeurproblematiek in deze en de heer 
Sijbom geeft het belang weer van samenwerking op dit vlak met Duitsland.  

De vergadering stelt het actieplan van het Platform IVZ vast.     

 

2  Veiligheidshuis Twente: jaarverslag 2014 en jaarplan 2015  

Beide documenten worden vastgesteld door het DVO en ingestemd wordt met de 
begrotingsverhoging van € 30.000. De portefeuillehouder Schelberg licht toe dat de 
verdeelsleutel op basis van omvang casuïstiek en inwonersaantal in de praktijk de juiste 
verdeling blijkt te zijn.  

 

    

F  Ter kennisgeving   

1  RIEC Oost Nederland: jaarverslag 2014 en jaarplan 2015 

Van beide documenten wordt kennis genomen. De voorzitter maakt melding van de 
vacature programmamanager RIEC ON door het vertrek van Marjan Nekkers die 
gemeentesecretaris wordt van Oost-Gelre.   

 

G Rondvraag   

 De heer Robben geeft de leiding van de politie (eenheid, district en basisteam) een 
compliment met betrekking tot het handelen bij het overlijden van een politie collega.  

 

H Sluiting  
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